

Title (en)

Holding plate for a frame fitting and method for applying a holding plate

Title (de)

Halteplatte eines Beschlages einer Zarge und Verfahren zum Anbringen einer Halteplatte

Title (fr)

Plaque de fixation d'une armature de dormant et procédé d'application d'une plaque de fixation

Publication

EP 2169162 A2 20100331 (DE)

Application

EP 09012185 A 20090925

Priority

- DE 202008012858 U 20080926
- DE 102009026367 A 20090812

Abstract (en)

The holding plate (1) has a plate (7) at whose side a mounting option (3) for a fitting is formed. The mounting option is provided in mounting holes (6) for connecting the holding plate with a frame. An adjustment element (2) i.e. pivot, is arranged at the plate for positioning the holding plate at a side of the frame opposite to the fitting. The adjustment element is formed as a single piece with the plate. The plate has slotted holes (5) through which fixing units are inserted. The slotted holes are positioned in a region of the plate outside a covered region of the plate. An independent claim is also included for a method for attaching a holding plate to a frame.

Abstract (de)

Eine Halteplatte (1) eines Beschlages (14) einer Zarge (11) weist eine Platte (7) auf, an der seitlich eine Befestigungsmöglichkeit (3) für den Beschlag (14) ausgebildet ist und in der Befestigungslöcher (6) zur Verbindung der Halteplatte (1) mit der Zarge (11) vorgesehen sind, wobei an der Platte (7) mindestens ein Justierelement (2) angeordnet ist, mit dem die Halteplatte (1) lagerichtig an einer von dem Beschlag (14) abgewandten Seite der Zarge (11) positionierbar ist. Desweiteren wird ein Verfahren zum Anbringen einer Halteplatte (1) an einer Zarge (11), beschrieben.

IPC 8 full level

E05D 5/04 (2006.01); **E05D 7/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

E05D 7/04 (2013.01); **E06B 1/6023** (2013.01); **E05D 3/186** (2013.01); **E05D 5/02** (2013.01); **E05D 5/08** (2013.01); **E05D 2007/0476** (2013.01); **E05Y 2600/56** (2013.01); **E05Y 2600/628** (2013.01); **E05Y 2600/63** (2013.01); **E05Y 2800/292** (2013.01); **E05Y 2800/33** (2013.01); **E05Y 2900/20** (2013.01)

Cited by

EP3130734A1; AU2014218417B2; AT515569A3; AT515569B1

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

AL BA RS

DOCDB simple family (publication)

EP 2169162 A2 20100331; **EP 2169162 A3 20140108**; **EP 2169162 B1 20180822**; DE 102009026367 A1 20110616; DE 102009026367 B4 20240516; PL 2169162 T3 20190228

DOCDB simple family (application)

EP 09012185 A 20090925; DE 102009026367 A 20090812; PL 09012185 T 20090925